



AHO BREEDERS' CHAMPIONSHIP EGYPT 2016

RABAB STUD 8-10 DECEMBER

ENTRY FORM PAGE 1

CLOSING DATE: 24th of November 2016

! No entry change will be accepted after the closing date !

Breeder/Owner

بيانات المربي المالك

Full Name: الاسم:

Stud: المزرعة:

Address: العنوان:

Tel.: Fax: Mobile:

E-Mail:

A copy of each **owner registration certificate** and **WAHO Passport** has to be sent with the entry form.

Total Number of Horses: عدد الخيول المشاركة

A breeder/owner is not allowed to register more than 10 horses in total and not more than 2 horses in each category (Yearling Fillies, Yearling Colts, Junior Fillies, Junior Colts, Mares and Stallions). Family members below 21 will be included in the total count. However, a family member above 21 will be counted as an independent breeder. In case of an ownership change within a 1st degree family member over 21 years old, the change has to be conducted not later than the entry closing date.

- يحق للمالك او المربي التسجيل في البطولة بحد اقصي 10 خيول و لا يتعدى تسجيل اكثر من 2 خيل لكل فئة (مهرات اناث عمر سنه ، مهور ذكور عمر سنه ، مهاري اناث ، مهاري ذكور ، فرسات ، طلائق) وسيتم إدراج أفراد الأسرة أقل من 21 سنة في العدد الإجمالي. و اذا كان أحد أفراد الأسرة أكثر من 21 سنة يتم اعتباره مربيا مستقلا. و في حالة تغيير ملكية داخل أحد أفراد العائلة من الدرجة الاولى أكثر من 21 عاما، يجب أن يتم التغيير في موعد لا يتجاوز تاريخ الإغلاق.

Class List

Class 1 Fillies 1 year	01.01.2015 TO 31.05.2016	Class 5 Colts 1 year
Class 2 Fillies 2 years	01.01.2014 TO 31.12.2014	Class 6 Colts 2 years
Class 3 Fillies 3 years	01.01.2013 TO 31.12.2013	Class 7 Colts 3 years
Class 4 Mares and above	born before 01.01.2013	Class 8 Stallions and above

Condition of Entry:

➤ See page 2 of the entry form

I the undersigned exhibitor, pledge myself to accept unreservedly the rules of the Breeders' Championship organized by the AHO. I declare that I bear full responsibility of the horses entered in the competition and accept possible penalties if breach of discipline or violation of rules of property were to happen.

Name of Signature: الاسم:

Signature: التاريخ: Date: التوقيع:

Please fill one entry from per owner and send it to kopp@ahosite.org

(Entries will be accepted only through the above e-mail)

The AHO Breeders' Championship Egypt 2016, organized by AHO, is open to any purebred Arabian horse fulfilling the following conditions:

- Must be registered in the WAHO approved studbook and have to be bred by the owner or 1st degree family member
- Horse's passport is mandatory to participate. Must vaccinate according to international regulations
- Horses aged one and two years can participate with registration certificate containing microchip ID approved and issued by the Egyptian Arab Horse Registry office or any other WAHO approved studbook/registry
- Must be bred and owned entirely by the first registered owner/breeder and has never been sold or leased (except 1st degree family members)
- Has not been a gold, champion in any AHO breeders show in the last two years (only exception is a yearling becomes a junior, or a junior horse becomes a senior)
- Anybody entering a horse that is overqualified or doesn't meet the qualification criteria will be liable to a fine and the horse will be disqualified. Horse with incomplete documents by closing date will be rejected in order to avoid any misunderstanding
- The organizing committee has the right to exclude any horse which does not fulfill the entry requirements or does not have the correct papers (passport, registration certificate, vaccination). Any horse participating in the show can be subject to a doping test
- The organizing committee reserves the right to limit the total number of entries. However, any horse qualified for the show and entered within the entry period should get the right to compete.

شروط الدخول:-

بطولة المربين - مصر 2016 تنظمها منظمه الجواد العربي، وهي بطولة مفتوحة لأى من الخيول العربية الأصيلة التي تتوفر فيها الشروط التالية:

- أن تكون مسجلة فى الواهو و وفق سجل أنساب الخيل الصادره عنه، وأن تكون ولدت من قبل المالك أو احد افراد العائله من الدرجه الاولى
- جواز سفر الحصان إلزامى للمشاركة
- الخيول عمر سنه و سنتين تستطيع المشاركه بشهادة التسجيل التي تحتوى على الشريحه الالكترونيه (الميكرو شيب) علي ان تكون قد اصدرت و اعتمدت من قبل مكتب التسجيل الحصان العربى المصرى أو أى مكتب تسجيل معترف به من قبل منظمه الواهو
- يجب أن تكون ولدت ومملوكة بالكامل من قبل أول المسجلين مالك / مربي ولم يتم بيعها أو تأجيرها من قبل (باستثناء أفراد العائلة من الدرجة الاولى)
- يجب ان تكون الخيول محصنه وفقا للمعايير الدوليه
- يجب ان لا يكون الحصان حاصل على البطولة الذهبية فى اخر عامين فى اى بطوله لمنظمه الجواد العربى (باستثناء إذا غير الحصان الفئة التي حصل فيها على البطولة فى آخر سنتين : عمر سنة يصبح ينافس فى بطولة الصغار أو مهر من فئات الصغار ينافس فى فئة الكبار)
- أى شخص يشارك بالحصان مؤهل أو لا يلبى معايير التأهيل سوف يكون عرضة للغرامة وسيتم استبعاد الحصان
- سيتم رفض اى الحصان لم يكمل الاوراق المطلوبه من تاريخ الإغلاق وذلك من أجل تجنب أى سوء فهم
- اللجنة المنظمة لها الحق فى استبعاد أى الحصان الذى لا يلبى شروط الدخول أو ليس لديه الأوراق الصحيحة (جواز السفر، شهادة تسجيل، والتطعيم)
- اى حصان مشارك يمكن ان يخضع لاختبار المنشطات
- تحتفظ اللجنة التنظيمية الحق فى تحديد سقف عدد الخيول المشاركة فى البطولة. إلا أن كل الخيول التي المؤهلة للمشاركة بالبطولة وتم تسجيلها خلال فترة التداخل لها الحق فى المشاركة.

Name of Signature:

Signature: Date:



AHO BREEDERS' CHAMPIONSHIP EGYPT 2016

RABAB STUD 8-10 DECEMBER 2016

ENTRY FORM PAGE 3

CLOSING DATE: 24th of November 2016

! No entry change after the closing date !

1

Name: Sex:

Date of Birth: Colour:

Registration No:

Sire: Dam:

2

Name: Sex:

Date of Birth: Colour:

Registration No:

Sire: Dam:

3

Name: Sex:

Date of Birth: Colour:

Registration No:

Sire: Dam:

4

Name: Sex:

Date of Birth: Colour:

Registration No:

Sire: Dam:

5

Name: Sex:

Date of Birth: Colour:

Registration No:

Sire: Dam:

Name of Signature:

Signature: Date: